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Description Jan Feb Mar April May June July Aug Sept Oct Nov Dec

Youth Employment Training & Coaching Program 

青少年就業輔導計劃青少年就業輔導計劃青少年就業輔導計劃青少年就業輔導計劃

Invite experienced lecturers to deliver some specific training courses (such as 

market survey), to help them get relevant full-time or part-time work. 

請資深講師專門提供一些具體的培訓課程（如市場調查），以幫助他們

獲得相關的全職或兼職工作。

Organize career talks for unemployed young people. Introduce different 

background, conditions and demands of the industry to enable them prepare in 

advance for future employment.  

舉辦職業講座，為未就業的青少年介紹不同行業的背景狀況和需求，讓

他們提前為將來的就業做好準備。

Offer some job searching experience, skills and information to those who are 

searching jobs. 

為在找工作的青少年提供一些找工作方面的經驗，技巧和資訊。

Caring for Aged Program 老年人關懷計劃老年人關懷計劃老年人關懷計劃老年人關懷計劃

Send presents to the aged during the holidays. E.g. distribute red packets in 

Lunar New year, dumpling in the Dragon Boat Festival and gifts in Christmas. 

節日期間，給老人派發相應的禮品。比如農曆新年派紅包，端午節送粽

子，聖誕節送禮物。

Visit elderly homes 老人院探訪


